
01.07.08 KARARLILIK GÖSTERİSİ VE SONUÇ

                           

        

 Değerli Meslektaşlarım 

 

         Zor ve uzun bir süreç yaşadık. 01.01.2008 tarihinde imzalanması gereken 2008 SGK  protokolü seçim,

bürokrasideki yapılanma vb.nedenlerle uzadıkça bizlerdeki gerilim de kademe kademe yükseldi. Siyasetçiler ve bürokratlarla

yapılan görüşmelerde izlenen direnç meslek örgütümüzün sürekli aktif konumda kalmasını sağladı. Farklı platformlarda

yaptığımız onlarca toplantıda hemen hemen protokol dışında bir konu tartışılmadı. Haziran ayı içinde yapılan ve sonucunda

haklarımızı koruma adına 1 TEMMUZ 2008 günü eczane kapatma kararlılığını sergilediğimiz son Başkanlar Danışma Toplantısı

gerçekten görülmeye değer bir tablo idi. 51 Eczacı Odası Başkanımızın oy birliği ve Merkez Heyetimizinde katılımı ile Ulusal

Basına yaptığımız açıklama net bir kararlılık gösterisi idi.

         28 HAZİRAN 2008 Cumartesi günü aldığımız "Eczane kapatma" kararını telefonla Genel sekreterimizle paylaşarak

pazar günü ivedi bir üye toplantı çağrısı yaptık. Doğrusu yetersiz katılım bizleri üzdü, ancak 30.06.2008 pazartesi günü

oluşturduğumuz "KRİZ YÖNETİMİ" ile en uç noktadaki temsilcilerimize kadar ulaşıp, eylemin uygulama aşama ve yöntemleri

konusunda ortak tavır belirledik.

         Merkez Heyeti yöneticilerimizin Sayın Bakanlarla randevuları ile gerçekleşen görüşmelerde olumlu havanın bizlere

ulaşması bir nebze gerginliğimizi azalttı. Ancak nihai karar çıkmadan rahatlamamız sözkonusu olamazdı. Saat 20:00 civarında

arkadaşımız S.Tekin ÇAĞLAR'dan gelen"Ok" mesajı  ve az sonrasında da, Sayın Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Faruk

ÇELİK'in yönetici arkadaşlarımızla birlikte yaptıkları açıklama sonrasında Odamızda sonucu bekleyen onlarca üyemizle

sevincimizi paylaştık.

Kamu iskontoları üzerimizden alınmış, eczacı iskontosu da;        

                0-350.000YTL için...%1

             350-600.000YTL için...%2

             600-900.000YTL için...%3

             900.000YTLsonrası için..%4      olarak düzenlenmiştir. 

         Sonuç mesleğimiz adına önemli kazanımlar sağlamıştır. Özellikle en ilk grupta yer alan meslektaşlarımızı yaşama

döndürecektir. Hiçbir müzakere %100 başarı sağlamaz. Taraflar taleplerini karşılıklı değerlendirerek uzlaşırlar. Her istediğimizi

aldık diyemeyiz belki ama zamanla her konuda görüşmelerle düzeltme ve düzenlemelerin yapılacağını ümit ediyoruz.

         Kararlılık sergilenmesinde Yönetim Kurulumuza koşulsuz ve tam destek veren üyelerimizden başlayarak, sorunun

her kademesinde katkı sağlayan Oda Başkanı ve Yöneticilerimize ve kararlılıkla ve bizlerden aldıkları güçle görüşmelerde

bulunan ve hepimizi memnun eden bu sonucun alınmasına emek veren TÜRK ECZACILARI BİRLİĞİ Merkez Heyeti

Yöneticilerimize Üyelerim, Yönetim Kurulum ve şahsım adına takdir ve teşekkürlerimi ifade etmek isterim.

         Daha huzurlu bir ülke, daha saygın bir meslek, daha saygın bir meslek örgütü ve daha iyi bir gelecek dileklerimle

saygılar sunuyorum.

Ecz. Nevzat AKMAN

Başkan 
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